

نجعل خيالك واقع

TopEx
التنفيذ العالي Execution

مؤسسة

**التنفيذ العالي
لتنظيم المعارض**

www.topex.sa





التميز..
الريادة والسبق
طريقة عملنا



نَجْعَلُ الْخَيَالَ.. وَاقَع

*We make the imagination
come true*

TopEx

التنفيذ العالي
Execution

About Us

TOPEX is one of the leading institutions in the meetings industry and managing events, our institution is located in Riyadh. We achieved considerable success at the level in the GCC and led the leadership in the world of organizing and carrying out exhibitions, conferences and the business of wood decorations. We established a wide range of partners, through our supply for giant projects with all the necessary, our flexible and multi-destination strategy helped us to do so. This way enabled us to largely keep up with the requirements and managing the diverse factors in this sector, which gave us the excellence, Precision and leadership in the field. A flexible and multi-destination strategy to keep up with the requirements and managing the factors of conferences and exhibitions industry in the GCC.

من نحن

التنفيذ العالي هي احدى المؤسسات الرائدة في صناعة الاجتماعات وادارة الأحداث مقرها الرياض، حققت نجاحاً كبيراً على مستوى دول الخليج وتصدرت الريادة في عالم تنظيم وتنفيذ المعارض والمؤتمرات وأعمال الديكورات الخشبية و كونت مجموعة واسعة من الشركاء، من خلال قيامها بتزويد المشاريع العملاقة بكل ما يلزم ساعدها في ذلك استراتيجيتها المرنة والمتعددة الوجهات التي تبنتها ، الأمر الذي مكنها الى حد كبير من مواكبة متطلبات وإدارة المقومات المتنوعة في هذا القطاع وهو ما أضفى عليها صفة التميز والريادة والسبق في مجال عملها .

استراتيجية مرنة متعددة الوجهات مواكبة لمتطلبات وإدارة مقومات صناعة المؤتمرات والمعارض على مستوى الخليج العربي .

قيمنا



تيسير نحن نيسر أعمال شركاؤنا ونقدم خدماتنا بطرق ذكية وسهلة



ابتكار الإبداع والابتكار أحد أهم عناصر عملنا التي نترك من خلالها بصمة تتميز بها



جودة الجودة هي ثقافة عامة نحرص على تقديمها في كافة الخدمات لدينا



التزام نحن نلتزم بالوقت والوعود وتقديم الأعمال بكل إخلاص وأمانة

Values

We facilitate the work of our partners and offer our services in smart and easy ways.

Innovation is one of the most important elements of our work.

We are keen to provide quality in all our services.

The commitment of time and promises, we provide the business with all sincerity and the secretariat.

مجالات عملنا

نعمل في عدة مجالات لتلبية احتياجات عملائنا وابرز مجالات عملنا

- تنظيم وتنفيذ المعارض والمؤتمرات
- أنظمة الصوت والإضاءة والشاشات والتسجيل
- التصوير والمونتاج
- تصميم وتنفيذ الديكور الداخلي
- الاستشارات وخدمات الدعم اللوجستي

Our business areas

We are working in several areas to meet the needs of our customers, the most prominent areas of our work are:

- Organizing and carrying out exhibitions and conferences.
- Sounds, lighting, monitors and recording systems.
- Photography and editing.
- Design and interior decorations.
- Consulting and logistical support.

شركاء في النجاح

كوننا رواد في هذا المجال في المنطقة استطعنا الحصول في نهاية المطاف على رضا عملائنا من حيث الجودة والسعر والتوقيت. حيث نقوم بتنفيذ أعمال المشروعات المتعاقد عليها بجودة عالية وبأسب الأسعار وفي ظل المنافسة العالية بالسوق قمنا بتنفيذ أكبر المعارض على مستوى المنطقة وذلك بجودة وفخامة عالية في الوقت المحدد وبالطريقة التي دائما تنال على رضى عملائنا.

هدفنا تقديم الخدمات التي تلبى رضى عملائنا باستمرار والتي تقودنا إلى تأسيس علاقات طويلة المدى معهم

Success Partners

Since we are the pioneers in this field in the region, we were able to get the ultimate satisfaction of our customers in terms of quality, price and timing. We carry out the contracted projects with high quality and reasonable prices. In this highly competitive market, we have implemented the largest exhibitions in the region in a high quality and luxury on time and in the way that always gain the satisfaction of our customers.

Our goal is to provide services that constantly meet our customers' satisfaction, in order to establish long-term relationships with them.





ما يميزنا

من منطلق حرصنا على ترسيخ مكانتنا المرموقة سعينا لرصد معايير الجودة والثقة في جميع أعمالنا الى جانب قيامنا بتبني برنامج خدمات ما بعد البيع كخدمة لعملائنا وإلتزاماً منا لضمان حصولهم على أفضل أداء ورضى عن خدماتنا المقدمة لهم .

خدمات ما بعد البيع ضمان حصولنا على رضى شركاؤنا

Features

In terms of our commitment to strengthening our prestigious position, we sought to monitor the quality and reliability standards in all of our business as well as we adopted an after-sales service program to our customers. We are committed to ensuring they get the best performance and satisfaction of our services offered to them.

The after-sales services ensure that we get the satisfaction of our partners.

فريقنا

لدينا فريق من الخبراء لديه معرفة وخبرة واسعة و شغف في مجال صناعة المؤتمرات والمعارض فريقنا يقدم لكم الرؤية الإبداعية والمهنية والخبرة والمهارة اللازمة في كل خطوة اعتباراً من مرحلة التصورات والأفكار وصولاً إلي مرحلة التنفيذ ليجعل من الأفكار الخاصة بكم واقع .
نحن نختار دوما الفكرة المناسبة بالطريقة الملائمة والتي تؤمن لك الأنتشار الأوسع والأسرع والأعظم تأثيرا على جمهورك المستهدف.

Our Team

Our team of experts has the knowledge, extensive experience and passion in the industry of conferences and exhibitions. We offer you a creative and professional vision and the necessary experience and skill at every step, starting from perceptions and ideas phase right up to the implementation phase, to make your own ideas come true.

We always choose the right idea in an appropriate way, which provide you with the most widespread, fastest and the greatest impact on the target audience.



خدمات شاملة تقدم بأرقى وأحدث الوسائل

A comprehensive service with the best and latest tools.

حدث مميز لا ينسى

Unforgettable special event

تنفيذ المعارض والمؤتمرات والفعاليات

Implementing the exhibitions, conferences and events

We have a large and experienced team on the organization and implementation, making the implementation much easier.

يتواجد في شركة التنفيذ العالي فريق عمل كبير ومدرب وذو خبرة على التنظيم والتنفيذ مما جعلها قادرة على تنفيذ المناسبة بكل يسر وسهولة.

تنظيم المعارض والمؤتمرات والفعاليات

Organizing exhibitions, conferences and events

We make all the arrangements, establish the special workshops the occasion and we distribute the tasks on each side by profession.

نقوم بجميع الترتيبات واقامة ورش العمل الخاصة بالمناسبة وتوزيع المهام على كل جهة حسب الاختصاص.

نقدم لضيوفك تجربة راقية ومميزة
We offer your guests luxury
and distinctive experience

خدمات الدعم اللوجستي للحدث Logistical support for the event

In our implementation of the event we take care of all the details and provide all means of logistical support to the event guests, starting from flight reservations and hotel extension to tours and entertainment for your guests.

في تنفيذنا للحدث نهتم بكافة تفاصيله ونوفر كافة وسائل الدعم اللوجستي لضيوف الفعالية ابتداءً من حجوزات الطيران والفنادق امتداداً الى الجولات السياحية و الترفيهية ليحظى ضيوفك بعناية واهتمام خاص

عمل منظم ، واستقبال يليق بك
Organized business and a
decent reception

Registration

We offer registration services either through the creation of a special site for the occasion, or through occasion's site with the latest equipment and trained staff of both genders.

التسجيل

نقدم خدمات التسجيل سواء عن طريق انشاء موقع خاص بالمناسبة او طريق موقع المناسبة باحدث الاجهزة وطاقم مدرب من الجنسين.

تقنيات عالية تبهر جمهورك
High-tech impress your audience

الاضاءة Lighting

We have a high quality lighting equipment and qualified and experienced lighting engineers in the field of lighting, which gives us the ability to satisfy the customer's desire to form a picture that they want.

تمتلك شركة التنفيذ العالي تجهيزات اضاءة عالية الجودة ومهندسين الاضاءة ذوي الكفاءة والخبرة في مجال الإضاءة مما جعلها لديها القدرة لإرضاء رغبة الزبون في تشكيل الصورة التي يرغب بها .

نجذب الأنظار إلى منصتك
Attract attention to your platform

تنفيذ أعمال الديكور والاعمال الخشبية Decorations and woodwork

We have a factory on an area of 1850 m² and more than 50 decoration experts, installation experts and workers, making us one of the pioneers in manufacturing of decorations for events and private suites for participation.

تمتلك شركة التنفيذ العالي مصنع على مساحة ١٨٥٠ متر مربع وأكثر من خمسون ما بين فني ديكور وفني تركيب وعامل ، مما جعلها من الرواد في تصنيع ديكورات المناسبات والاجنحة الخاصة بالجهات المشاركة .

امكانيات عرض ثلاثية الأبعاد
The possibility of a 3D display

Visuals

Monitors: we are keen to provide the best types of internal and external screens to large areas covering more than 280 m².
Projectors: There are many brands and types, we have the absolute best, most accuracy and clearest, with the possibility of a 3D display.

المرئيات

الشاشات: حرصنا في التنفيذ العالي على توفير افضل انواع الشاشات الداخلية والخارجية بمساحات كبيرة تغطي اكثر من ٢٨٠ متر مربع.
برجكتر: تعددت الانواع والاسماء وتميزنا بافضلها على الاطلاق واكثرها دقة ووضوح وامكانية عرض ثلاثي الابعاد.

جودة في التقنيات لأفضل أداء خلال مناسبتك
Quality technology for the best performance during your event

الصوت Sound

We have the latest high-quality audio and performance equipment and a working group with ability and experience in the field of sound engineering, which allows us to give the best performance.

تعمل شركة التنفيذ العالي على احداث تجهيزات صوتية عالية الجودة والاداء وفريق عمل ذو كفاءة وخبرة في مجال هندسة الصوت مما جعلها تعطي افضل اداء في المناسبة.



اعمال الديكورات الخاصة بالمحلات Decorations for shops

We decorate shops with professional and high quality, which helped us to acquire a large stake in the implementation of the shops and woodwork.

تتميز شركة التنفيذ العالي في تجهيز ديكورات المحلات التجارية بمهنية وجودة عالية مما ساعدها ان تستحوذ حصة كبيرة في تنفيذ المحلات التجارية والاعمال الخشبية.



توثيق شامل للحدث
A full coverage of the event

خدمات التصوير والمونتاج والتوثيق

Photography, editing and documentation services

One of the main Features of our services, we seek to show the work in the best possible way, the latest tools and techniques. We also make a full coverage of the event.

احد ابرز الخدمات المميزة لدينا والتي نسعى فيها لظهار العمل بأفضل طريقة ممكنة وبأحدث الوسائل والتقنيات وعمل تغطية شاملة للحدث.

